
SERVICIILE BISERICII 
DUMINICA : 9-12 Serviciu divin 
                  18-20 Serviciu divin 

LUNI:          18-20 Seara adolescenţilor 
MARŢi :       18-20 Seară de rugăciune 
JOI :            18-20 Serviciu divin,  

studiu biblic 

 Să ne rugăm pentru...  

Colectivul de 
redacţie:  

 
 

Teo Laze, 
 Dana Popa, 

 Ramona Gheju, 
 Andreea Homoşdean, 

 Isabelle Romaşcu, 
 Dana Cristea. 

 

La masa de nuntă, în sala mare a restaurantului, multă 
lume bucuroasă. Naşul ţinea în mână o telegramă adusă 
tocmai atunci de poştaş. "Am primit un citat special din 
Scripturi pentru mire şi mireasă", anunţă el cu emfază. "Este din Ioan 4 cu 
18". Citatul indicat era din 1 Ioan 4:18, dar te miri că serviciilor poştale 
puţin le pasă că există mai multe cărţi Ioan în Scripturi? Cel ce le 
recomanda versetul biblic dorise să le amintească celor doi că: "În 
dragoste nu este frică, ci dragostea desăvârşită izgoneşte frica." 

Naşul luă o Biblie, deschise la Ioan 4 cu 18 şi citi în auzul tuturor 
"Pentru că cinci bărbaţi ai avut, şi acela pe care-l ai acum, nu-ţi este băr-
bat". 

 
 

Îţi place să 
scrii? Ai poezii 
p e r s o n a l e , 
eseuri sau mici 
gânduri pe care 
le-ai aşternut 
cândva pe hârtie 
şi te-ai gândit că 
nimănui nu-i 
pasă de ce ai 
scris tu? Nouă 
ne pasă! Aşa că 
nu ezita să ne 
trimiţi creaţiile 
tale la adresa de 
e - m a i l 
buletin.dumini-
cal@yahoo.com 
şi cele mai bune 
vor apărea în 
b u l e t i n u l 
bisericii. 
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Zâmbiţi, vă rog… 

MĂ ÎNCRED ÎN TINE, DOAMNE ! 
 
Mă încred în Tine, Doamne, în fiecare zi. 
Când sunt în strâmtorare, Tu mă vei izbăvi. 
 
Mă încred în Tine, Doamne, când pâinea îmi lipseşte 
Si ros de suferinţă, Satan mă ispiteşte. 
 
Mă încred în Tine, Doamne, oriunde m-aş găsi, 
Închis de-aş fi în beznă, lumina mea vei fi! 
 
Mă încred în Tine, Doamne, căci Tu eşti bun şi drept 
A Ta făgăduinţă cu-ncredere aştept. 
 
Mă încred în Tine, Doamne, când moartea-mi stă în 

faţă, 
Tu eşti stăpân pe moarte, 
stăpân şi pe viaţă. 

  
(Ion Ţapu)  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

♦...fratele pastor. Domnul să-l 
binecuvânteze pe fratele Nelu Filip pentru 
lucrarea pe care o face, să lase călăuzire şi 
putere peste el şi în continuare. Dumnezeu 
să-i dea un cuvânt potrivit nevoilor 
ascultătorilor ori de câte ori se va ridica să 
proclame adevărul divin atât în biserica 
noastră cât şi în alte biserici. 
♦...fraţii din departamentele de 
conducere ale bisericii noastre. Domnul să 
le dea viziune şi să-i ajute să ducă la 
îndeplinire proiectele bune pe care le au. 
Dumnezeu să-i binecuvânteze pe ei şi pe 
familiile lor.   

  
„Binecuvântat să fie Domnul, căci ascultă 
glasul rugăciunilor mele!” (Ps. 28:6) 
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BISERICA POARTA CERULUIBISERICA POARTA CERULUI  

 
 
 
 

 

U n om, împreună cu fiul său, duceau la târg un măgar. 
- De ce nu vă urcaţi unul pe măgar să nu mergeţi amândoi pe jos? a zis 

primul trecător. Imediat omul l-a suit pe fiul său călare pe măgar. Nu au mers 
mult şi un alt trecător a spus: 
- Ce om! Copilul bun de picioare stă călare, iar tu mergi pe jos. Acum omul nos-
tru a dat jos copilul şi s-a urcat el. Al treilea trecător a clătinat din cap zicând: 
- Uite cum călăreşte omul acesta şi bietul copil de abia merge după el! La aceasta, 
omul a oprit măgarul şi l-a suit pe copil în spatele său pe copil. 
- Aşa-i că nu e măgarul tău? a întrebat un alt călător. 
- Ba e al meu, a răspuns omul. 
- Nu cred, pentru că ţi-ar fi milă de el şi nu v-aţi urca amândoi în spatele bietului 
animal. 

Acum ce era să facă? S-au dat jos, au legat măgarul de picioare şi l-au luat pe 
o prăjină să-l ducă în spate la târg. Toţi câţi i-au văzut au râs în hohote. 

Aşa se întâmplă cu oricine vrea să facă pe placul tuturor. Cine va încerca să 
joace după fluierul fiecăruia, va ologi de amândouă picioarele. Cei sfinţiţi prin 
jertfa Mielului fără cusur, care au fost răscumpăraţi cu preţul mare al Golgotei, nu 
vor căuta să cunoască voia lumii, ci voia Tatălui Divin. Ei sunt călăuziţi de Duhul 
Sfânt în tot adevărul (Ioan 16:13, 14:26, 1Ioan 2:20). Da, cei credincioşi n-au 
nevoie să cunoască părerile oamenilor; ei sunt luminaţi şi învăţaţi de Duhul Sfânt 
în toate lucrurile. (1Ioan 2:27) 

Care voie o împlineşti tu?  

 “O poartă deschisă către ceruri” 
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Orice faci pe acest pământ se duce şi 
nu mai vine. Doar un lucru te va însoţi 
veşnic: ce  faci pentru Dumnezeu. 



SĂ NE CUNOAŞTEM UNII PE ALŢII… 

www.poartacerului.ro 

 
 

ŞI BISERICILE AU NEVOIE DE SUSŢINERE  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Continuăm prezentarea familiilor care fac parte din biserica Poarta Cerului cu familia 
Câmpan Florin & Maria.  

Dumnezeu a revărsat binecuvântarea Sa asupra acestei familii, încă de la data întemeierii 
ei, în 14 iulie 2001, iar de atunci continuă să-i păstreze în Harul Său pe fratele Florin, sora 
Maria şi pe cei trei copilaşi pe care i-a dăruit în acest cămin: Florin (5 ani), George (3 ani) şi 
Maria Magdalena (2 luni şi jumătate). Soţii Câmpan caută să facă voia lui Dumnezeu în viaţa 
lor şi, mai ales, să imprime în inima şi în mintea copiilor ascultarea faţă de Cel Preaînalt şi 
recunoştinţa pentru purtarea Sa de grijă pe care o oferă în dar în fiecare zi. 

Ca şi ocupaţie zilnică, fratele Florin este administrator, iar sora Maria este secretară. 
Soţii Câmpan au ales să fie călăuziţi în viaţa de familie de versetul din Apoc. 22:12, care 

spune: „Iată Eu vin curând; şi răsplata Mea este cu Mine, ca să dau fiecăruia după fapta lui.” 
De asemenea, ei doresc să rămână aproape de Domnul în umblarea pe acest pământ, pentru a 
moşteni apoi, cununa vieţii veşnice împreună cu toţi cei dragi ai lor. 

Fie ca Dumnezeu să binecuvânteze în continuare această familie, să le dea biruinţă în tot 
ceea ce fac şi să-i păstreze în dragostea Lui! 

 
Am dori, ca şi biserică, să purtăm în rugăciune familia Câmpan întreagă săptămâna viitoare, 
cerând Domnului să rămână lângă ei întreaga viaţă şi să le poarte de grijă în tot ceea ce au ei 
nevoie. 

                                                                                  … a consemnat Andreea Homoşdean 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Următoarea biserică evanghelică din Timişoara, pe care o vom susţine în 
rugăciune săptămâna aceasta este Biserica Baptistă EMANUEL. 

Situată în apropierea bisericii noastre, pe str. Fraţii Buzeşti, la nr. 12, biserica Emanuel 
este o biserică primitoare şi mult implicată în lucrarea lui Dumnezeu. Cei aproximativ 550 
de membri împreună cu pastorii lor se străduiesc să facă voia lui Dumnezeu şi să-L 
slujească pe El din toată inima. Dintre cei pe care Domnul i-a aşezat la conducerea acestei 
biserici amintim pe pastorii Dan Maleş şi Marius Birgean şi pe prezbiterii Nicolae 
Andronache, Mihai Bojin, Liubomir Novacov. Să-i cerem Domnului să binecuvânteze pe 
fraţii implicaţi în conducerea bisericii, precum şi pe cei implicaţi în  diferite activităţi de 
aici. Dumnezeu să le dea viziune şi călăuzirea Lui în tot ce fac şi de aici înainte. 

Domnul a binecuvântat multe din proiectele bisericii Emanuel şi le-a adus la 
îndeplinire. Astfel în cadrul bisericii funcţionează un orfelinat, o şcoală gimnazială, precum 
şi o grădiniţă. Fie ca şi prin acestea, biserica Emanuel să aducă mai multă lumină şi 
dragoste în oraşul nostru. 

Ca motiv special de rugăciune pe care îl are biserica Emanuel este misiunea. Dorind să 
împlinească porunca Domnului nostru, aceea de a duce Evanghelia până la marginile 
pământului, cei de la biserica Emanuel s-au implicat în această lucrare cu multă dăruire. Să 
ne rugăm ca misiunea pe care aceştia o fac în Oltenia, în Serbia, în Republica Moldova şi în 
Turcia să aducă mult rod pentru Hristos. 

Domnul să facă şi-n continuare din biserica Emanuel un loc al mântuirii şi al 
mângâierii pentru multe persoane însetate după El. 

...rubrică realizată de Daniela Popa 

Trăire în unitate 
 
 
 

„...să fiţi uniţi în chip desăvârşit într-un gând şi o simţire” (1Corinteni 1:10c) 
„şi căutaţi să păstraţi unirea Duhului prin legătura păcii.” (Efeseni 4:3) 

 

www.poartacerului.ro 

 L e urăm  
A MULŢI ANI şi 

multe binecuvântări 
celor care în săptămâna 
aceasta îşi vor aniversa 
ziua de naştere. De 
asemenea, să nu uităm 
să - i  amint im în 
rugăciunile noastre : 

Duminică, 09 sept.- 
Aurelia Cheremet, 

Ionela Florea.  
Luni, 10 sept.- 

Denis Herlo,  
Radu Roşca. 

Joi, 13 septembrie - 
Maria Lupou.  

Vineri, 14 sept.- 
 Remus Alăzăroae, 

 Adrian Herlo, 
Lidia Marişescu.  

Sâmbătă, 15 sept. - 
 Oana Marcu, 

Monica Lupescu.  
 

 
 
 
 
 
 
 
 

“Fiindcă Mă iubeşte 
- zice Domnul - de 
aceea îl voi izbăvi; îl 
voi ocroti, căci cu-
noaşte Numele Meu. 
Când Mă va chema, 
îi voi răspunde; voi fi 
cu el în strâmtorare, 
îl voi izbăvi şi-l voi 
proslăvi. Îl voi sătura 
cu viaţă lungă, şi-i 
voi arăta mântuirea 
Mea.”  

(Psalmii 91:14-16) 

D eşi suntem diferiţi unii 
faţă de alţii, iar spiritul ce 

guvernează lumea necreştină pro-
movează individualismul cu 
diferitele forme de manifestare, 
noi trebuie să demonstrăm că 
suntem capabili să trăim în unitate.  

Un element important al unităţii 
noastre este respectul pe care îl 
dăruim celorlaţi, acesta începând 
cu o privire plăcută, o atitudine 
corectă în toate situaţiile şi un 
cuvânt de binecuvântare... Res-
pectul  pentru fraţi are 
legătură cu înţelegerea 
identităţii spirituale 
(cine suntem noi în 
Isus Hristos), acest 
statut de copii de 
Dumnezeu. Ne va 
fi foarte uşor să îi 
acceptăm pe cei ce 
sunt diferiţi de noi 
când vom realiza 
valoarea lor în ochii 
lui Dumnezeu. 

Noi tindem, fiind in-
fluenţaţi fie de firea pămân-
tească fie de diavol, să scoatem în 
evidenţă părţile negative ale fraţi-
lor noştri, ignorând acele valori pe 
care le are fiecare om, mai ales 
dacă este născut din nou. Pentru a 
creşte în unitate va trebui să ac-
centuăm acele valori pe care le 
avem fiecare, pentru ca apoi să le 
împărtăşim. Nu este corect să-i 
încadrăm pe fraţii noştri care sunt 
diferiţi de noi într-o anumită cate-
gorie, ignorând realitatea părţii 
bune pe care o au sau punându-le 
o etichetă care s-ar putea să aibă 
la bază doar prejudecăţile noastre. 
Avem nevoie de o hotărâre voită 

de a-i accepta pe cei ce sunt dife-
riţi de noi. 

Iubirea creştină are capacitatea 
de a depăşi anumite limite ce ne 
ţin departe unul de altul. Biserica 
nu este o proprietate privată a 
oamenilor. Ea este compusă din 
unitatea credincioşilor mântuiţi 
care reprezintă, în mod simbolic, 
Trupul lui Hristos. Prin urmare, 
unitatea noastră construieşte şi 
consolidează Împărăţia lui Dum-
nezeu pe un pământ pe care 

călătorim spre adevărata  
poartă a cerurilor. Pentu 

unitate trebuie cu toţii 
să luptăm, să renunţ-
ăm, să accep-tăm, să 
răbdăm, să iertăm, 
să ne smerim şi… 
să-L implicăm pe 
Dumnezeu. 
În unitate, Duhul 

Sfânt se revarsă adu-
când cu El şi darurile 

spirituale de care are 
nevoie întreaga Biserică. 

A păstra unitatea în Duhul 
presupune a trăi în pace cu toţi 
credincioşii. Este important ca în 
lucrurile esenţiale să ajungem la 
un numitor comun, iar în cele mai 
puţin importante să avem îng-
ăduinţă creştină, iar deasupra tu-
turor să planeze dragostea divină.  

Dacă asfel stau lucrurile, va 
trebui să ne suprimăm mofturile şi 
capriciile noastre precum şi prefe-
rinţele personale, lucrând, în 
schimb, împreună cu ceilalţi cre-
dincioşi, în dragoste pentru slava 
lui Dumnezeu şi binecuvântarea 
tuturor. 

Avram Sabou 


